



# Introducing All New Ranges

Limited Time Launch Offer!

Receive up to a

**\$200** **VISA**  
Prepaid Card

when you purchase any eligible  
LG Electric or Induction Ranges.\*

**Offer valid from August 28 to October 1, 2025.**

\*Receive up to \$200 in VISA Prepaid Card when you purchase qualifying LG Ranges from August 28, 2025 to October 1, 2025. (\$100 for qualifying LG electric ranges, \$200 for qualifying LG induction ranges)\* Claim must be submitted online by November 23, 2025 (11:59 PM ET) with a serial number. To start the redemption process, click here. [lg.com] Prepaid card is issued electronically as a virtual card. Exclusions apply. See terms and conditions available on the claim website here. [lg.com] ®Trademark of Visa International Service Association and used under license by Equitable Bank.





# Voici les toutes nouvelles cuisinières

Offre de lancement d'une durée limitée !

Recevez jusqu'à

**200 \$** en carte **VISA** prépayée

à l'achat d'une cuisinière électrique ou à induction admissible de LG.\*

**Cette offre est en vigueur du 28 août au 1<sup>er</sup> octobre 2025.**

\* Recevez jusqu'à 200 \$ en carte VISA prépayée à l'achat de cuisinières admissibles de LG entre le 28 août 2025 et le 1er octobre 2025 (100 \$ pour les cuisinières électriques admissibles de LG, 200 \$ pour les cuisinières à induction admissibles de LG)\*. Les réclamations doivent être soumises en ligne avant le 23 novembre 2025 (23 h 59 HNE) avec un numéro de série. Pour commencer la procédure de réclamation, cliquez ici [lg.com]. La carte prépayée est émise électroniquement sous la forme d'une carte virtuelle. Des exclusions s'appliquent. Voir les modalités sur le site Web des réclamations ici [lg.com]. © Marque de commerce de Visa International Service Association et utilisée sous licence par Equitable Bank.

